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Protokół  XXI sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  26 czerwca 2020 roku 

 

                Obrady dwudziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły 

się o godzinie 900  i trwały do godzinny 1050. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych 

zgodnie z listą obecności (nieobecny radny   Mirosław Małecki ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

6. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

7. Konrad  Kokowski –  Adwokat. 

8. Łukasz Michalski - Wiceprezes Klubu Sportowego ”HETMAN” ds. siatkówki, 

      oraz kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek WZWiK i PGKiM .  

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej pierwszej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 14 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Radna Anna Błaszczyk -  w imieniu posła Krzysztofa Lipca jak również Starosty 

Włoszczowskiego Dariusza Czechowskiego wręczyła Burmistrzowi symboliczny czek  

na kwotę  2 087 109,00 zł z Funduszu Inwestycji  Samorządowych – Tarcza dla samorządów. 

Burmistrz – podziękował i dodał, że ma nadzieję, że ten symboliczny czek poprzedza realne 

przekazanie środków finansowych.  

Przewodniczący Rady – udzielił głosu Łukaszowi Michalskiemu. 

Łukasz Michalski – powiedział, iż Sekcja Piłki Siatkowej Klubu Sportowego „HETMAN” 

Włoszczowa funkcjonuje od 10 lat i skupia osoby w różnych grupach wiekowych, trenuje 

ponad 100 osób. Sezon 2020/2021 klub rozpocznie udziałem w rozgrywkach na szczeblu 

centralnym Polskiego Związku Piłki Siatkowej  na poziomie II ligi. Nigdy nie było  

we Włoszczowie drużyny na tym poziomie rozgrywek, jest to historyczny moment  

dla włoszczowskiej siatkówki. Zaapelował o nawiązanie współpracy radnych jak również 

zwrócił się o wsparcie finansowe oraz rzeczowe.  

Radny Dariusz Gieroń – zapytał o jaką kwotę wsparcia finansowego chodzi - dla płynności 

klubu. 

Łukasz Michalski – budżet klubu drugoligowego wynosi minimum  250 000,00 zł, na tę 

chwilę jest zabezpieczenie ze strony Gminy Włoszczowa i jednego sponsora z Jędrzejowa 

oraz z OSM Włoszczowa 50% tej kwoty. Pozostałą kwotę chciałbym pozyskać od sponsorów. 

Największy wydatek to stypendia i w tej kwestii nie będę zwracał się do Gminy Włoszczowa 

lecz będę prosił o pomoc rzeczowa  w zakupie  sprzętu. Prowadzone są wstępne rozmowy 

z potencjalnymi sponsorami. 

Radny Marek Gołda – stwierdził, iż należy wspierać sport. Trenują dzieci i młodzież. 

Wysokość wsparcia w obecnej sytuacji jest do przemyślenia, jednak  sport należy wspierać. 

Łukasz Michalski -   poinformował, iż obecnie trenuje  około 400 osób, od małych dzieci  

do osób dorosłych.   

Przewodniczący Rady – wręczył w imieniu Rady Miejskiej Łukaszowi Michalskiemu 

pamiątkowy medal z okazji  480 lat nadania praw miejskich Włoszczowie i 100-lecia 
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Samorządności. 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

 Głosowanie: 14 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XIX i XX sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z XIX i XX sesji Rady Miejskiej. 

5. Debata nad  raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2019 rok i głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok,  

2) absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2019 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2020-2029, 

4) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok, 

5) rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego - 

wprowadzenia lokalnej „tarczy antykryzysowej”, 

6) Programu Włoszczowska Karta Seniora 60+, 

7) określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Włoszczowa w roku 

szkolnym 2020/2021, 

8) przyjęcia „Programu ochrony środowiska dla Gminy Włoszczowa na lata 2020-2024 

z perspektywą do roku 2028”. 

7. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamkniecie obrad. 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XIX sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XIX sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 maja 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

 

Przyjęcie  protokołu XX sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XX sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 08 czerwca 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za”  -  protokół został przyjęty 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  z XIX i XX sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XIX sesji Rady Miejskiej w dniu 28 maja  2020r. podjęto                  

7  uchwał, które w dniu 29 maja 2020r.przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 5 uchwał, 
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− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

−  przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego 

w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych 

i niektórych aktów prawnych - 4 uchwały. 

 

na XX sesji Rady Miejskiej w dniu 08 czerwca  2020r. podjęto  1  uchwałę, którą w dniu     

09 czerwca 2020r. przekazano - Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy 

z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych, 

 

− w dniu 08 czerwca 2020r.przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 1 uchwałę. 

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XIX i XX sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 12 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Do punktu 5 

Debata nad  raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2019 rok i głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania 

Przewodniczący Rady – powiedział: 

„Szanowni Państwo Burmistrz przedstawił Raport o stanie Gminy Włoszczowa za rok 2019 

podczas XIX sesji, która odbyła się w dniu 28 maja bieżącego roku. Raport umieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej oraz doręczony radnym. W dniu dzisiejszym 

odbędzie się debata nad tym raportem. W debacie ustawodawca przewidział możliwość 

zabierania głosu również przez mieszkańców gminy. Warunkiem zabrania głosu przez 

mieszkańca, było złożenie pisemnego zgłoszenia, popartego podpisami co najmniej 20 osób 

 w terminie do  27 maja 2020r. Informowałem o tym na XVIII sesji w dniu 24 kwietnia2020r. 

Ponadto w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa zamieszczona została w tej 

sprawie informacja wraz ze wzorem zgłoszenia. Nie wpłynęło jednak żadne zgłoszenie  

od mieszkańców gminy, dlatego też mieszkańcy nie mogą brać udziału w dzisiejszej debacie 

nad raportem. Natomiast Radni mogą zabierać głos bez ograniczeń czasowych.  

Proszę Państwa otwieram debatę nad Raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2019r. –  

kto z  państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie.” 

 

Radny Dariusz Gieroń – powiedział, że  sprawa oświaty, kultury, spraw socjalnych i zdrowia 

jest istotną kwestią dla Gminy Włoszczowa. Świadczy o tym inwestowanie  w nie gminnych 

finansów, chodzi o inwestycje w kapitał ludzki jak i inwestycje infrastrukturalne. Gmina dba 

o poprawę i unowocześnienie bazy oświatowej, przykładem może być nowoczesne 

przedszkole z pierwszym w  gminie i powiecie  Żłobkiem. Na bieżąco w placówkach 

oświatowych prowadzone są remonty, cieszy modernizacja i rozbudowa Domu Kultury  

we Włoszczowie. Warto również zaznaczyć, że w sierpniu 2019r. zakończyła się działalność 

gimnazjów, a żaden nauczyciel nie stracił pracy. Na uwagę zasługuje pomoc społeczna  

i wszelkie działania zmierzające do pomocy osobom i rodzinom  w trudnej sytuacji życiowej. 

Chodzi o program dożywiania dzieci w szkołach, działalność świetlicy środowiskowej 

„Przyjaźń”. Nie można tu nie wspomnieć o polityce senioralnej Włoszczowska Karta Seniora 

60+, który cieszy się dużą popularnością. W kwestii ochrony zdrowia uwagę zwraca 

przystąpienie Gminy Włoszczowa do Ogólnopolskiego Programu Profilaktyki  Czerniaka. 

Radny dodał, że wszystkie te i inne przedsięwzięcia podejmowane przez Gminę  Włoszczowa 

w 2019 roku skutkują tym, że będzie głosował za udzieleniem Burmistrzowi wotum zaufania. 

 

Radna Anna Błaszczyk  -powiedziała, że dużym sukcesem pracy burmistrza i jego 

pracowników jest na pewno  pozyskiwanie środków zewnętrznych  - udział w programach: 
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• Rewitalizacji Gminy Włoszczowa na lata 2016-2024” 

• „Dostawa i montaż 154 instalacji solarnych i 221 mikroinstalacji fotowoltaicznych w ramach 

programu „Budowa mikroinstalacji odnawialnych źródeł energii dla mieszkańców Gminy 

Włoszczowa” w ramach RPOWŚ 2014-2020 

• Program MALUCH+2019 

• podpisanie umów z Ministrem Sportu i Turystyki o dofinansowanie ze środków Funduszu 

Rozwoju Kultury Fizycznej 

• Programu rozwoju małej infrastruktury sportowo-rekreacyjnej o charakterze 

wielopokoleniowym – Otwarte Strefy Aktywności (OSA) 

• „Wsparcie funkcjonalności obszarów wiejskich poprzez zwiększenie potencjału jednostek 

Ochotniczej straży Pożarnej 

• wykorzystanie dotacji celowych z rządowego Funduszu Dróg Samorządowych. 

Coraz lepsza, widoczna gołym okiem infrastruktura drogowa - rozbudowa, przebudowa, 

remont dróg i remonty chodników. 

Bardzo dobra współpraca z powiatem i starostą Dariuszem Czechowskim. 

Wdrożenie modelu polityki senioralnej, polegającej na kształtowaniu pozytywnego 

postrzegania starości w społeczeństwie, uczestnictwa w życiu społecznym oraz wspieraniu 

wszelkich form aktywności seniorów. Tworzenie warunków umożliwiających wykorzystanie 

potencjału osób starszych jako aktywnych uczestników życia w lokalnych społecznościach, 

„Włoszczowska Karta Seniora 60+” i Klub Senior+. 

Duża poprawa w zakresie zaopatrzenia w wodę. Działania podjęte w 2019 roku w zakresie 

infrastruktury wodociągowej: 

Zakończono zadania inwestycyjne, podpisano umowy na roboty budowlane, realizowano 

zadania inwestycyjne, realizowano nadzór archeologiczny i nadzór autorski. 

Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie aglomeracji Włoszczowa. Działania podjęte 

w 2019 roku w zakresie infrastruktury kanalizacyjnej - niektóre inwestycje zakończono, jak 

również podpisano nowe umowy. Zakup samochodu  asenizacyjnego. 

Na uwagę zasługuje udział w programie usuwania azbestu, planie gospodarki niskoemisyjnej,  

budowa alternatywnych źródeł ciepła. 

Coraz wyższa jakość  usług komunalnych. Świadczeniem usług komunalnych zajmuje się 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka z o.o. we Włoszczowie.   

Podziękowania dla prezesa spółki za zaangażowanie, jak również uznanie dla pracowników 

spółki, którzy dbają o czystość miasta i wsi. 

Na uwagę zasługuje bogata działalność Biblioteki  jak również Domu Kultury: 

− wzrost czytelnictwa wśród mieszkańców, 

− wzrost uczestników na zajęciach różnego typu. 

Radna stwierdziła, że smutne jednak jest to, że w dziale 13 - Ochrona dóbr kultury nie został 

ujęty jej osobisty projekt edukacyjny, który realizowała. Projekt międzynarodowy  ,,Piękna 

nasza Polska cała", w którym jej klasa brała udział, a sama była jego koordynatorem. 

Na uwagę zasługuje zagospodarowanie zalewu Klekot, który obecnie wygląda bardzo ładnie. 

Jednak występuje poważny problem dotyczący komunikacji miejskiej na terenie miasta. 

Stanowczo za mało połączeń. Brak połączeń Włoszczowa Północ z Włoszczowa Dworzec 

PKP. Wielu mieszkańców, zwłaszcza seniorów i osób dojeżdżających do pracy pozbawiona  

jest dojazdu środkami komunikacji publicznej. Do wielu sołectw nie dociera komunikacja 

zbiorowa. 

Kolejny problem to wycofanie się z  inwestycji realizowanej  w ramach działania „Efektywna 

dystrybucja ciepła i chłodu”- modernizacja magistrali ciepłowniczej. Sytuacja ta jest 

niezależna od burmistrza, jak wynika z raportu cyt.,,Wytwórca ciepła tj. Stolbud Włoszczowa 

S.A. zaprzestał prowadzenia swojej wiodącej działalności związanej z produkcją okien 

i drzwi, co skutkuje brakiem powstawania materiału opałowego jakim jest biomasa – źródło 

odnawialne, a tym samym nie spełnienia wymagań zawartych w definicji efektywnego systemu 
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ciepłowniczego, który musi być zapewniony po zakończeniu inwestycji jak również utrzymany 

przez okres trwałości projektu tj. przez 5 lat od zakończenia modernizacji sieci. Prowadzone 

rozmowy z wytwórcą ciepła w tym zakresie nie przyniosły oczekiwanego rezultatu, dlatego 

Gmina Włoszczowa zmuszona została do rezygnacji z wykonania ww. zadań, pozostawiając 

jedynie wykonanie projektu, który w przyszłości będzie można zrealizować.” 

Radna odniosła się do koncesji wydanej dla Stolbud Włoszczowa S.A, w której jest mowa  

o kotłowni  wyposażonej w cztery kotły wodne, w tym dwa opalane węglem kamiennym  

i dwa biomasą. Wobec powyższego  zadała pytania: 

1) Czy koncesja na wytwarzanie ciepła  nie będzie podważona, skoro jest mowa o 4 

kotłach wodnych opalanych węglem – 2 i na biomasę – 2? 

2) Czy wytwórca spełnił wymogi dotyczące produkcji ciepła również  z biomasy, a jeśli 

nie spełnił, czy z tego tytułu nie wzrośnie cena dla odbiorców?     

3) Czy wobec tego dwa kotły na biomasę zostaną zastąpione dwoma kotłami na węgiel? 

4) Jeśli tak, to jak to się ma do misji  zawartej w Strategii Rozwoju Gminy na lata 2015 – 

2024, w której mamy zapis  - Ograniczenie  niskiej emisji oraz innych zanieczyszczeń 

do środowiska? 

5) Czy są prowadzone rozmowy z dostawcą ciepła, jakie ma plany na przyszłość? 

6) Czy jest opracowana, czy może jest opracowywana strategia dająca niezależność 

energetyczną miastu? 

Radna zwróciła również uwagę na zasoby mieszkaniowe gminy, które są zdecydowanie  

za małe w stosunku do potrzeb. 

Na zakończenie stwierdziła, że udzieli wotum zaufania Burmistrzowi, doceniając działania  

na rzecz mieszkańców gminy, jak również zaangażowanie, pracowitość i inwencję, życząc 

jeszcze lepszego roku 2020. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy odpowiedzi na zadane pytania Burmistrz jest w stanie 

udzielić od razu czy też odpowie na piśmie. 

 

Burmistrz –udzielił odpowiedzi. Podziękował radnym za wskazanie „minusowych obszarów” 

dodając, że jest to wskazówka do dalszego działania i odniósł się do zadanych pytań: 

➢ publiczny transport zbiorowy - jest to problem. Niejednokrotnie prowadzone były 

rozmowy z mieszkańcami  osiedla Tartak, ulicy Kolejowej jak również z przewoźnikami, 

którzy świadczą usługi na terenie naszej Gminy- skończyły się fiaskiem. Co się okazało- 

uruchomiony został transport, przejazd w godzinach szczytu, możliwość dojazdu  

do Kościoła - korzysta z tego transportu jedna lub dwie osoby. Jak tak mało osób korzysta 

z transportu to jest nieopłacalny dla przewoźnika. Prowadzone były rozmowy, aby 

dopasować te usługi do kursów pociągów, radny Czesław Młynarczyk uczestniczył  

w tych spotkaniach. Chodziło o młodzież, ludzi dojeżdżających do pracy. Co się okazuje  

z bus-a korzystają dwie osoby, a pozostałe odjeżdżają prywatnymi samochodami. Taki 

transport wiąże się z kosztami, które Gmina będzie musiała ponosić i dokładać  

do każdego przejazdu. W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono, że gdyby 

zorganizować przejazd miedzy dwoma dworcami kolejowymi, tj. „stary dworzec” a 

dworzec ”Północ”, licząc tylko trzy przejazdy dziennie to koszt wynosi 200-300 tysięcy 

złotych. Tyle trzeba byłoby dokładać, a jest to dość wysoka kwota.  

➢ modernizacja sieci ciepłowniczej – rezygnacja z  rozbudowy sieci ciepłowniczej nie jest 

przez nas zawiniona, ponieważ założenia Programu nie zostałyby spełnione. Wytwórca 

zaniechał produkcji drzewnej, ale nie ma zagrożenia jeśli chodzi o  dostawę ciepła  

dla miasta Włoszczowa. Umowa na dostawę ciepłą podpisana jest do 2025 roku, koncesja 

została wydana. URE reguluje ceny. W 2015 r. były w tej sprawie burzliwe obrady, 

padały głosy, że koszty energii cieplnej gwałtownie będą rosły. Okazało się jednak,  

że ceny spadły. Nie jest tak, że ceny może dowolnie regulować wytwórca ciepła, nikt nie 

może cen narzucać, nad tym czuwa URE i reguluje ceny ciepła. Bliżej końca umowy,  



6 

 

 

u schyłku tej kadencji podejmiemy  dyskusję z radnymi w sprawie dalszego kierunku 

działań w zakresie wytwarzania ciepła dla potrzeb miasta. Zostaną przedstawione różne 

wizje, koncepcje  zgodnie ze  strategią dla Gminy Włoszczowa. Nie można dopuścić do 

sytuacji jaka miała miejsce w 2014 r., problem ten został zostawiony na ostatnią chwilę, 

pół roku było na podjęcie i wdrożenie w życie decyzji.                     

 

Radny Roman Sybis –stwierdził, że część spraw, które chciał przedstawić i omówić zostały 

już wcześniej poruszone przez przedmówców.   

Stwierdził, że  Raport zawiera 130 stron i jest  dość dokładny. Do najważniejszych dokonań  

i zrealizowanych przedsięwzięć  przez Gminę należy zaliczyć realizację programu 

związanego rewitalizacją. 

Rok 2019 był rokiem, w którym prace budowlane prowadzone były dość szybko i sprawnie. 

Wykonano kanalizację deszczową na ulicy Wiśniowej i osiedlu Brożka, modernizacja Domu 

Kultury, zabytkowej Plebanii oraz pozostałe przedsięwzięcia, które wchodzą w zakres 

programu rewitalizacji. Przygotowano inne inwestycje, które są realizowane w bieżącym 

roku. Rewitalizacja to ogromne przedsięwzięcie, a dodatkowo w 2019 roku prowadzone były 

inwestycje związane z budową wodociągów w miejscowościach Gościencin i Jeżowice, gdzie 

mieszkańcy tych miejscowości już korzystają z wodociągu. Miasto jest w 100% 

zwodociągowane, natomiast tereny wiejskie w 84%. Te liczby ulegną zmianie ponieważ  

w trakcie jest budowa wodociągu w Międzylesiu i Motycznie. W zakresie  skanalizowania - 

ten współczynnik na terenie miasta wynosi 98%, natomiast na terenie wiejskim to tylko 24%  

i tu jest obszar do działania dla Burmistrza na lata następne.  

W zakresie gospodarki niskoemisyjnej -  zainstalowano 221instalacji fotowoltaicznych oraz 

przygotowano dokumentacje i umowy dla 154 instalacji solarnych. To wszystko sprawiło, że 

następuje poprawa w zakresie ochrony środowiska, czyste powietrze na terenie miasta  

i na terenach wiejskich. 

Wsparcie dla Ochotniczych Straży Pożarnych - jak widać Burmistrz dba o te jednostki,  

bo to się przekłada na  bezpieczeństwo wszystkich mieszkańców. 

Infrastruktura drogowa - w tej dziedzinie sporo zostało zrobione np. przebudowa ulicy 

Wiśniowej, prace wykonano w 2019 roku wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną, remont 

ulicy Zielonej, o co zabiegał  radny Zbigniew Woldański. Długo można byłoby wymieniać 

dokonania, przedsięwzięcia, wszystko to przedstawione zostało w Raporcie. Radny na 

zakończenie stwierdził, że to spora zasługa Burmistrza jak również zespołu pracowników, 

którzy wspierają organ w realizacji zadań. Jednostki administracyjne typu gminy, powiaty 

mają swoich włodarzy, niewątpliwie jest część włodarzy, którzy mówiąc krótko piastują te 

stanowiska administrując tereny. Natomiast w przypadku Burmistrza Gminy Włoszczowa,  

stwierdził, że posiadamy  pracowitego, operatywnego włodarza z dużym doświadczeniem 

samorządowym. Burmistrz w pełni zasługuje na wotum zaufania. 

 

Radny Michał Szafrański -  powiedział, że kilka spraw pominie, bo poruszyli je już  

przedmówcy. Dużym sukcesem Burmistrza i jego pracowników  jest rok 2019 i lata 

poprzednie - to sprawne pozyskiwanie środków zewnętrznych  np. na rewitalizację.  Jest 

szereg rozwiązań, które w tym roku się materializują, gdyż zaczęły się w 2019 roku, jest 

kontynuacja i należy podkreślić, że nic nie zostało „obcięte” z zadań mimo panującej 

pandemii. Ogromny plus, że mimo pandemii, mniejszych wpływów do budżetu udało się 

Burmistrzowi z całym zespołem pracowników kontynuować to zadanie. Na uwagę w 2019 

roku zasługuje projekt z inicjatywy Burmistrza - energia odnawialna, jest to ruch w dobrym 

kierunku i zachęta dla naszych mieszkańców do ekologicznego ogrzewania własnych 

gospodarstw domowych, to jest bardzo duży plus.  

Kolejnym atutem działań Burmistrza i Gminy jest kontynuacja wspierania organizacji 

pozarządowych, które się rozwijają i ich działalność, jak podkreślał  Burmistrz jest 

wizytówką naszej Gminy. Wyróżniamy się pod tym względem na tle innych Gmin  nie tylko 
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w naszym województwie. Duże podziękowanie dla naszej Fundacji CAL, która wspiera 

organizacje w realizacji ich zadań statutowych. Zastanawia stopień skanalizowania Gminy, 

nasuwa się pytanie skąd wziąć środki finansowe na ten cel. Gmina otrzyma 2 miliony złotych 

jak podkreśliła radna. Rząd docenił gminne inwestycje. Radny zapytał jak wyglądała sytuacja 

z wodociągiem w miejscowości Wymysłów i Rząbiec, bo te miejscowości pozostały jeszcze 

do zabezpieczenia w wodę. Przed pandemią była rozmowa z p Prezesem WZWiK na temat 

projektu i konsultacji. Jak to wygląda i czy konsultacje z mieszkańcami odbędą się,  

co z dokumentacją techniczną. 

Radny dodał że będzie głosował za udzieleniem wotum zaufania dla Burmistrza. 

 

Paweł Strączyński Prezes WZWiK – odniósł się do zadanego pytania - powiedział, iż nie ma 

żadnych utrudnień z wykonywaniem dokumentacji  projektowej, do 7 lipca 2020 roku będą 

złożone  mapy do celów projektowych i wówczas będzie można się spotkać z mieszkańcami  

i Burmistrzem oraz ustalić szczegóły. Termin wykonania tej dokumentacji nie jest zagrożony 

i nie ma zagrożenia w sferze finansowej. 

 

Radny Jerzy Wiśniewski -  powiedział, że dołącza się do wszystkich wypowiedzianych przez 

przedmówców pochwał dla Burmistrza. Zrobione zostało bardzo dużo. Jednak  nie udało się 

jeszcze w pełni skanalizować gminy, problem dotyczy głównie obszarów wiejskich. Wyraził 

nadzieję, że w tej kadencji stopniowo uda się chociaż część wykonać.  

Podkreślił również, że mamy posła z naszego miasta i jest okazja, aby z tego skorzystać. Do 

tej pory poseł nie był sesji Rady Miejskiej. Uważa, że należy zaprosić na sesję posła,  

zaangażować tym samym  w  pomoc dla naszej gminy. 

 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż nie omieszka zaprosić posła na obrady Rady Miejskiej.  

 

Radny Michał Szafrański -  zabrał głos w sprawie skanalizowania Gminy. Na początku 

poprzedniej kadencji Rady odbyło się spotkanie w Nieznanowicach w sprawie  wybudowania 

przydomowej oczyszczalni ścieków przy Wspólnocie Mieszkaniowej . Patrząc z perspektywy 

czasu dobrze się stało, że te działania zostały zaniechane,  gdyż ta instalacja dla tej Wspólnoty 

byłaby za mała. Jednak temat powrócił, na spotkaniu Wspólnoty przed pandemią Zarządca 

Wspólnoty w Nieznanowicach  przedstawił nowy konkretny plan bazując na Wspólnocie  

w Sędziszowie, Nagłowicach, gdyż tam jest zamontowana instalacja o podobnych 

parametrach, która się sprawdza. Radny zaproponował, żeby wzorem  Programu OZE  

finansowanego ze środków Unijnych skanalizować części domostw mieszkańców, tam gdzie 

nie ma możliwości podłączenia do sieci kanalizacyjnej. Może źródłem finansowania będą 

środki na które w dniu dzisiejszym wręczony został bon. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy jeszcze ktoś z radnych chciałby zabrać głos w  debacie 

nad raportem o stanie gminy. Więcej zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że w związku z zakończeniem debaty nad Raportem 

o stanie Gminy Włoszczowa za 2019 rok  przeprowadzone zostanie głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wotum zaufania Rada 

podejmuje większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Przewodniczący Rady – odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie,  

po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/147/20 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum 

zaufania.  
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Przewodniczący Rady - z okazji uzyskania wotum zaufania, złożył Burmistrzowi serdeczne 

gratulacje. Dodał, że jest to wyraz pełnej akceptacji pracy Burmistrza. Dodał, że przed 

Burmistrzem nadal ważna i odpowiedzialna praca dla dobra wspólnoty, która ma nowe 

oczekiwania zwłaszcza w tych trudnych czasach spowodowanych skutkami epidemii. Życzył 

wytrwałości, zapału i wielu nowych pomysłów w zarządzaniu Gminą. Wyraził przekonanie, 

że  przyniesie ona satysfakcję i wiele korzyści dla wszystkich mieszkańców Gminy.  

 

Burmistrz – podziękował Radzie Miejskiej za wotum zaufania. Podkreślił udział w sukcesach  

Rady Miejskiej na czele z Przewodniczącym i podziękował za to. Podziękował również 

współpracownikom, kierownikom jednostek organizacyjnych, prezesom Spółek, ale przede 

wszystkim mieszkańcom. Podkreślił, że decydując się na  udział w wyborach w 2014 r. 

nakreślił sobie wizję rozwoju Gminy Włoszczowa. Chciał, aby jakość życia mieszkańców się 

poprawiła, aby nie odbiegała od jakości życia w dużych ośrodkach. Dlatego też dba o rozwój 

zarówno infrastruktury jak również zwraca uwagę na aspekt społeczny. Przykładem jest 

inwestycja w oświatę. Część planów i marzeń zostaje zmaterializowanych w ramach 

rewitalizacji. 

Burmistrz podkreślił, że panująca w ostatnim czasie jednomyślność wśród radnych podczas 

podejmowania kluczowych uchwał przyczyniła się do wielu sukcesów. Podziękował  

za to jeszcze raz radnym.  

 

Przewodniczący Rady – podkreślił, że jest to pierwsze wotum zaufania głosowane przez Radę 

Miejską w 100 % „za”. Dodał, że  bardzo dobrze układa się współpraca z Burmistrzem.  

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad powiedział, że wszystkie projekty uchwał 

przekazane były w materiałach i podejmowane w będą w kolejności zgodnej z porządkiem 

obrad. 

Do punktu 6.1  

zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono, 

odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/148/20 w sprawie zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu  

za 2019 rok. 

Do punktu 6.2 

absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/149/20 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa 

z wykonania budżetu za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady – złożył Burmistrzowi gratulacje oraz podziękował za racjonalne 

zarzadzanie budżetem Gminy.  

Do punktu 6.3 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa  

na lata 2020-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, iż do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2020-2029 zostały w dniu  

dzisiejszym  rozdane autopoprawki. Poprawka dotyczy wprowadzonej dotacji celowej  

z budżetu państwa na wybory prezydenckie w kwocie 41 800,00 zł. W związku z tym 

zaktualizowano dochody i wydatki w takiej samej wysokości dostosowując je do aktualnego 
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planu budżetu. 

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/150/20 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2020-2029. 

Do punktu 6.4 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, iż do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok jest również jedna poprawka. W załączniku Nr 2 

Zadania inwestycyjne roczne w 2020 roku – przesunięcie w  planie finansowym w ramach  

działu 750 o kwotę 30 000,00 zł, zmniejszone zadanie inwestycyjne zakup oprogramowania 

i licencji a zwiększone zadanie inwestycyjne roczne - zakup samochodu osobowego. 

 

Burmistrz -  wyjaśnił , że chodzi o zakup samochodu, którego do niedawna byliśmy 

użytkownikami. W ramach umowy użyczenia przez okres dwóch lat za niewielką opłatą 

korzystaliśmy z niego. Znamy stan techniczny samochodu, jest małolitrażowy. Potrzeba jego 

zakupu wynika z realizacji wielu zadań w terenie. Pojawiła się możliwość jego zakupu 

z Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego, ostatnio służył do egzaminów praktycznego  

z nauki jazdy.  

 

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/151/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

Do punktu 6.5 

rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa miejscowego - wprowadzenia 

lokalnej „tarczy antykryzysowej” 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/152/20 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany przepisów prawa 

miejscowego - wprowadzenia lokalnej „tarczy antykryzysowej”. 

Do punktu 6.6 

Programu Włoszczowska Karta Seniora 60+ 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/153/20 w sprawie Programu Włoszczowska Karta Seniora 60+. 

Do punktu 6.7 

określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie Włoszczowa w roku szkolnym 

2020/2021 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/154/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostkowej paliwa w Gminie 
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Włoszczowa w roku szkolnym 2020/2021. 

Do punktu 6.8 

przyjęcia „Programu ochrony środowiska dla Gminy Włoszczowa na lata 2020-2024 

z perspektywą do roku 2028” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Radna Anna Błaszczyk – poinformowała, iż dokładnie zapoznała się z Programem 

i stwierdziła, iż jest to dość dobre i ciekawe opracowanie, oraz zadała następujące pytania:  

➢ czy w ramach tego programu nauczyciele mogą prowadzić róże zajęcie w ramach 

edukacji ekologicznej, promując tym samym środowisko nauczycielskie, 

➢ czy w związku z odwołaniem imprez związanych z ekologią  z powodu koronawirusa,  

niewykorzystane środki finansowe mogą zostać przeznaczone na finasowanie 

programów autorskich nauczycieli związanych z edukacją ekologiczną. 

 

Burmistrz – podkreślił, że edukacja ekologiczna jest bardzo ważna i liczy na inwencję 

nauczycieli w tym zakresie. Dodał, że można realizować to zadanie w ramach zajęć 

dydaktycznych również świetlicowych, bez angażowania dodatkowych środków 

finansowych.  

 

Radna Anna Błaszczyk – zapytała, czy jest możliwość uzyskania przez nauczyciela 

dodatkowej godziny na prowadzenie zajęć w sytuacji,  gdy nauczyciel stworzy program 

autorski - taką innowację.  

 

Burmistrz – odpowiedział, że w ramach nauczanego przedmiotu, gdyż są to są środki 

finansowe z innego działu. 

 

Radna Anna Błaszczyk -  powiedziała, że są zajęcia rozwijające aktywność i kreatywność.  

W ramach takowych zajęć  można prowadzić. 

 

Burmistrz – stwierdził, że  np. w ramach zajęć  przyrodniczych można ten temat realizować, 

czy też świetlicowych bez konieczności dodatkowych zajęć. W ramach funkcjonowania 

świetlic sporo środków finansowych przekazuje się nauczycielom prowadzącym świetlice,  

to podczas tych zajęć można też się realizować, można realizować różnego rodzaju pomysły, 

które będą służyły naszemu wspólnemu dobru min. w obszarze edukacji ekologicznej. 

 

Radna Anna Błaszczyk – zapytała  czy nauczyciel prowadzący  dodatkowe zajęcia w ramach 

swoich godzin pracy może otrzymać materiały, ewentualnie środki finansowe na ich zakup. 

 

Burmistrz – powiedział, że jeśli przygotowany przez nauczyciela projekt będzie spójny  

z założeniami programu ochrony środowiska to wówczas może w ramach posiadanych 

środków  otrzymać materiały. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały, więcej pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu  przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXI/155/20 w sprawie   przyjęcia „Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Włoszczowa na lata 2020-2024 z perspektywą do roku 2028”. 

 

Do punktu 7 

Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – poprosił radnego Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 
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Rewizyjnej o przedstawieniu protokołu. 

 

Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół pokontrolny z przeprowadzonej w dniu                

9 czerwca 2020 roku kontroli realizacji Funduszu sołeckiego Sołectwa Bebelno Kolonia  

za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) protokół pokontrolny został przyjęty. 

 

Do punktu 8 

                       Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Radny Michał Szafrański – poruszył następujące kwestie: 

➢ podziękował Panu Włodzimierzowi Rakowi - Naczelnikowi Wydziału FIP  

za przeprowadzenie wizji lokalnej w miejscowości Nieznanowice oraz rozmowy  

z wykonawcą, który  położył  światłowód i pozostawił w złym stanie pobocza przy 

drodze gminnej. W wyniku tej rozmowy wykonawca zobowiązał się do wykonania 

prac niezbędnych do wyrównania terenu oraz utwardzenia pobocza. 

➢ zaniepokojeni mieszkańcy Woli Wiśniowej obawiają się, że znajdujące się w ich 

miejscowości wysypisko śmieci zostanie rozbudowane. W związku z tym pytanie,  

czy wysypisko będzie zlokalizowane w dotychczasowym miejscu, czy działalność  

ta rozciągnięta zostanie również na działki sąsiednie.  

➢ droga dojazdowa Wola Wiśniowa – Nieznanowice jest za wąska, w tej sprawie 

prowadzone były rozmowy przed ograniczeniami związanymi z epidemią. Jak się 

rozpoczęły prace budowlane związane z budową obwodnicy, to stała się drogą 

dojazdową dla ciężkich samochodów. Zachodzi potrzeba poszerzenia tej drogi, może 

właściciele przylegających działek wyrażą na to zgodę. Zebranie wiejskie byłoby 

dobrą okazją do zaproszenia właścicieli tych działek, aby mogli się wypowiedzieć  

w tej sprawie. 

 

Radny Czesław Młynarczyk – powiedział, iż dochodzą do niego niepokojące informacje,  

że środki finansowe przeznaczone na utwardzenie placu na ulicy Jędrzejowskiej 10 maja być 

przeniesione na realizację innego zadania. Zjazd z ulicy Jędrzejowskiej w głąb placu jest 

utrudniony,  ponieważ w tej nawierzchni jest sporo dziur. Tam jest 19 lokali socjalnych, od 

momentu ich powstania tj. od 2000 roku za wyjątkiem wymiany okien nic więcej nie zostało 

tam zrobione. Naprawa tej nawierzchni jest konieczna. 

 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – odniósł się do kwestii utwardzenia 

nawierzchni -  poinformował, iż  tam problem występuje z wysokością, a  nie z dziurami. 

Cała ta nieruchomość przy ulicy Jędrzejowskiej 10, gdyby była powyżej poziomu ulicy 

Jędrzejowskiej nie byłoby problemu z odprowadzeniem wody powierzchniowej. Tam jest 

zaniżenie terenu  i jedynym  wyjściem jest poprowadzenie kanalizacji deszczowej do ulicy 

Jędrzejowskiej,  potrzebna byłaby też przepompownia. Istnieje przepompownia 

odprowadzająca wody opadowe z Przedszkola i Żłobka nowo wybudowanego, ale na dzień 

dzisiejszy trudno jest oszacować, czy ta przepompownia w przypadku dużych opadów 

deszczu będzie w stanie odprowadzić wodę z dodatkowej powierzchni. Faktem jest,  

że istnieje takie zagrożenie, że nie tylko z tej inwestycji planowanej czy planowanej 

dokumentacji będzie trzeba zrezygnować. Skutki epidemii na razie jeszcze nie są jeszcze 

dokładnie znane, ale z pewnością znacząco odbiją się na budżecie gminy. Na razie nikt nie 

planuje przesunięcia środków finansowych z tego zadania. W chwili obecnej bardzo ostrożnie  

należy wydawać pieniądze i obserwować jak sytuacja będzie się rozwijać. Obecnie 

realizowane są przede wszystkim te inwestycje, które są dofinansowywane z zewnątrz oraz 
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inwestycje niezbędne do wykonania, a finansowane ze środków własnych. Tylko takie 

inwestycje są realizowane. Ponadto wykonuje się prace bieżące np. łatanie dziur w drogach, 

wykaszanie poboczy. Są to zadania z których nie można zrezygnować.  

 

Radny Jerzy Wiśniewski -  zapytał o środki finansowe  stanowiące nowe wsparcie dla Gmin, 

ponad 2 miliony złotych. Czy na ich wydatkowanie wskazany został konkretny cel?  

 

Sławomir Owczarek -  poinformował, iż przed chwilą wręczony został symboliczny bon, bez 

określenia konkretnych zasad ich wydatkowania. Ze stron internetowych wynika, iż środki te   

mają być przeznaczone na inwestycje, przede wszystkim  na wkład własny. Na dzień 

dzisiejszy nie wiadomo jakie trzeba będzie spełnić warunki na wykorzystanie tych pieniędzy.  

 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się  do radnych i zapytał czy są jeszcze pytanie w temacie 

spraw różnych, więcej pytań nie wniesiono.       

Do punktu 9 

Przewodniczący Rady – stwierdził , iż został wyczerpany porządek  obrad i zamknął obrady 

dwudziestej pierwszej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

 

 

 

       Protokołował                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej   

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                                  /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

  


